
 

 

 

Referat Bestyrelsesmødet onsdag D. 10/ 3 2022, kl. 17- 19. 

 

Deltagende: Louise, Marie-Louise, Charlotte, Rasmus, Laura og Tanja.  

Afbud fra: Christine. 

Referent: Tanja 

Emne Beskrivelse 

Huset lige nu og fremad v/Tanja  Budget 2021  
Vi kommer ud med et overskud på 67.000 

 Personalesituation i huset    
- Emma har valgt at søge nye udfordringer. Hun vil forfølge 

sin drøm om, at blive dagplejemor og stopper 30/4 2022. 

 Kommende børn  
- Som I hørte på børneforum, ventes der er del nye børn i 

kommunen og det er pt især Vigersted og Jystrup der har 
søgningen. Dette betyder at vi får børn, der er skrevet op 
til Jystrup og som er her midlertidigt. Dette kan også 
betyde, at der lukkes for vores ventelisten for andre 
kommuner 

 Sommerferie  
- Vi har 2 børn der kun har 2 ugers sommerferie. Tanja 

fortæller, at dette er et OBS punkt vi har, og vi holder øje 
med, om alle børn for den ferie – også de har krav på. 

- Der har været noget brok over, at forældre skulle svare 
1/3, hvornår de holder sommerferie. Dette bliver det 
samme fremover. Vi kan evt tænke at lave princip for svar 
af ferie. 

- Vi er presset i uger 29 og 31, (dette er grundet ar Emma 
stopper og vi kan ikke regne med at få en ny medarbejder, 
der kan holde ferie samme uger. Jeg søger vikarer/ unge 
mennesker der gerne vil lege med jeres børn. Ellers sløjfer 
jeg selv min ferie i uge 29 og hjælper til. Så vi skal nok få 
det til at gå op. 

Børneforum.  
Børn i udsatte positioner. 
*Se vedhæftet 

 Vi taler om vores børneforum og hvordan vi konkret skal 
arbejde videre med det.  
- Selv om vi syntes det går godt, skal vi ikke bare lade stå til.  
- Komme og gå billeder i indgang.  

Støtte børn i udsatte positioner: 
- Genoptage det vi havde inde corona; forældrekaffe, 

arbejdslørdag, sommerfest og bedstedage.  
- Til mødet blev der talt meget om, at forældre er en rigtig 

vigtig del i arbejdet med børn i udsatte positioner, men vi 



manglede nogle fif til, hvordan forældre kan involverer 
sig, på bedste vis.   

- Forældrekaffen er rigtig vigtig for at få hivet fat i nye 
forældre. God ide at dele bordene i 3 så der er plads til 
lidt flere. Når vejret er godt, kan det holdes udenfor på 
vuggelegepladsen.  

- En vigtig OBS er at det er blevet dyre at være familie – 
dette kan sætte nogle familie i en udsat position.  

Forældre møde 
 

 Valg til bestyrelsen 
- Louise stopper, da Nora skal i skole. Rasmus ønsker ikke 

genvalg.  

 Forældremøde. 5/4 2022.  

 Besøg fra Kildeskolen, der laver et kort oplæg. 

 Tanja laver et oplæg om, hvad det vil sige at være et barn i en 
udsat position.  

 Ud på stuerne 

 Tanja laver invitation. 

EVT 
Udetid 

 
Det var rigtig godt at være meget ude. Og et ønske om at vi stadig er 
meget udenfor.  
Dette vil vi gerne efterkomme, men vi ser de enkelte børns behov og 
ikke alle børn er lige glade for at være ude hele dagen.  
 

 


